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El cap de Govern, Jaume Bartumeu, va donar a conèixer ahir de ma-
nera oficial la composició del seu gabinet, un dels trets principals
del qual és la seva reducció a sis membres. Aquest fet pot ser ben
rebut per la ciutadania, ja que no era lògica la proliferació de càr-
recs que s’ha vist en alguns moments en anys anteriors, amb el
consegüent increment de les despeses. S’haurà de tenir en comp-
te, però, l’important volum de feina que tindran els titulars de les
carteres, que potser es podrien incrementar en el futur amb una in-
corporació d’Andorra pel Canvi a l’Executiu, malgrat que Bartumeu
va advertir ahir que aquesta interpretació és «errònia». Una altra de
les característiques del nou Govern és que està compost no només
per membres del PS, sinó també per independents, cosa que con-
firma el gir cap al centre preconitzat pels socialdemòcrates durant
la campanya electoral. Destaca també que per a la millora en el fun-
cionament de l’Administració, una tasca cabdal de la legislatura que
ara comença, es posa en marxa una secretaria d’Estat per a la se-
va modernització. Així mateix, crida l’atenció que és el propi Bartu-
meu el qui assumeix l’àrea de Justícia, que coneix a la perfecció i
sobre la qual també s’esperen reformes importants.

Editorial

Composició del nou Govern

Acabem de celebrar, el dia 4 de juny, la festivitat de
Jesús com a «Summe Sacerdot», una ocasió oportu-
níssima per preguntar-nos com agraïm i ajudem els
nostres sacerdots?

«Jo sóc el bon pastor. El bon pastor dóna la vida per
les seves ovelles. El qui no és pastor, sinó que treba-
lla a jornal, quan veu venir el llop, fuig i abandona les
ovelles perquè no són seves. Llavors el llop les devo-
ra o les dispersa. És que ell només treballa pel jornal,
i tant se li’n donen les ovelles. Jo sóc el bon pastor, jo
reconec les meves ovelles i elles em reconeixen a mi,
tal com el Pare em coneix i jo conec el Pare, Jn.10,11-
15». Gracies a Déu, la nostra Església Catòlica comp-
ta amb molts i sants sacerdots, en totes les latituds
del món. Però alguns dels nostres enemics s’han con-
fabulat «rabiosament» per atacar-los amb calúmnies
de molt mal gust, per desprestigiar-los i tacar pública-
ment la seva bona fama i reputació, amb mentides
deshonestes i grolleres. I, el que és pitjor, alguns catò-
lics inconscients s’han prestat, com a «tontos» útils,
per fer-los eco i seguir el joc brut i tan poc lleial.
Però... què hi farem! Si Crist mateix va ser perseguit i
calumniat, no podem esperar una sort diferent per als
seus sacerdots, Mat.10,24-25.

Sí que és veritat que alguns, poquíssims, han fallat...
perquè els sacerdots també són éssers humans fràgils
i pecadors. No obstant, hem de fer justícia i reconèi-
xer públicament que els bons sacerdots són per fortu-
na quasi tots, la immensa majoria. I es comporten com
a bons pastors, seguint l’exemple de Jesucrist.

Tots nosaltres, en les més diverses circumstàncies
de la vida, hem tingut al nostre costat sants sacerdots
que ens han ajudat a mantenir-nos en peus, a pesar de
les dificultats. I a ells els devem la perseverança en la
nostra fe i en la nostra vocació cristiana.

Segur, també, que recordem la figura d’algun sacer-
dot que ha deixat una petjada indeleble en la nostra
existència perquè han sabut ser «altres Cristos», el
mateix Crist. Bons pastors, sí, com autèntics pares,
amics i companys de vida.

De Sant Francesc de Sales, aquell bisbe amable,
dolç i bondadós, la gent solia dir: «Que de bo ha de
ser Déu, quan ja és tan bo el bisbe de Ginebra!».

Es conta també que un home incrèdul, de la França
del segle XIX, als voltants del any 1840, va ser enviat
a visitar el pare Joan Maria Vianney, conegut com «el
capellà d’Ars» (ara sant patró de tots els sacerdots). I,
a pesar d’haver anat en contra de la seva voluntat,
després de conèixer-lo i haver parlat amb ell, va excla-
mar: «Avui he vist Déu en un home!».

Gràcies a Déu, a la nostra Església, hi ha molts
sacerdots sants. I, com aquests, tenim legions ente-
res i miríades d’exemplars. Sacerdots que, plens de
l’amor a Déu i als altres, han desgastat i desgasten les
seves vides, en silenci i d’amagat, com l’espelma ver-
mella del sagrari, que es consumeix de dia i de nit, en
continu acte d’amor i d’adoració a Jesús «bon pastor».

Però els sacerdots també necessiten la nostra ora-
ció i la nostra ajuda per perseverar en la seva vocació
i per ser sants.

Demanem al Senyor de les messes, dels sembrats,
que enviï molts i sants sacerdots als seus camps, la
seva Església.
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El sacerdot, el bon pastor


